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De fractie heeft de volgende vragen: 

Sinds 1 oktober geldt het nieuwe “Handelingskader voor hergebruik van PFAS-houdende grond en 

baggerspecie”. PFAS oftewel poly- en perfluoralkylstoffen zijn door het ministerie van Infrastructuur & Milieu 

aangemerkt als zeer-zorgwekkende stoffen. PFAS wordt in Nederland niet alleen aangetroffen bij de bron 

maar het wordt tevens diffuus verspreid in het milieu aangetroffen. Door de stringente nieuwe regels dreigen 

verschillende projecten vertraging op de lopen. 

De fractie van de VLP heeft hierover de volgende vragen: 

1. Zijn er binnen de gemeente Roosendaal risicolocaties voor te hoge concentraties aan PFAS? 

2. Zijn er locaties waar effectief te hoge concentraties PFAS gemeten zijn volgens de nieuwe norm? 2a. Zo 

ja, wat zijn de gevolgen voor toekomstige ontwikkelingen op deze locaties? 

3. Is het college voornemens om de PFAS-verontreiniging in de gemeente in kaart te brengen? 

4. Is het beleid aangaande grondverzet gewijzigd na inwerkingtreding van het nieuwe handelingskader? 

Namens de fractie van VLP,  

Martijn Verbeek 

Wij beantwoorden uw vragen als volgt: 

1 Sinds 1 oktober zijn we verplicht onderzoek te doen naar concentraties PFAS in te vervoeren grond. Voor de 

projecten die in uitvoering zijn/komen zijn de onderzoeken gestart en hiervan zijn meerdere resultaten 

reeds binnen. Nog niet alles is inzichtelijk. 

2 Enkele locaties overschrijden de grens van 0,1 mg per kg, wat voornamelijk in de bovenlaag is 

geconstateerd. De hoogste waarde is in de Parklaan gevonden, een waarde van 0,9 mg. In circa 50% van de 

metingen is geen overschrijding geconstateerd. 



Opgemerkt wordt dat de staatssecretaris het RIVM opdracht gegeven om te kijken of de huidige grens een 

reële is. Op 1 december komt daar meer duidelijkheid over. 

2a Gezien de ontwikkelingen zoals aangegeven in punt 2 is dit nog niet duidelijk. 

3 Dat moet. Zie 1. 

4 Het beleid is gewijzigd. Vanaf heden wordt bij ieder project onderzoek gedaan naar de concentratie PFAS. 

Ter aanvulling deel ik u mede dat de Raad via een Raadsmededeling zal worden geïnformeerd over deze 

problematiek. 

Met vriendelijke groet, 

Namens het college van burgemeester en wethouders, 

Inge Raaijmakers 


